

Zápis ze zasedání Studentského parlamentu

10. 3. 2021, konáno online

zápis provedl: Kateřina Pánková

začátek zasedání: 19:05

1. Schválení programu zasedání

Prezidentka Ing. Bc. Ivana Dvořáková přivítala přítomné delegáty na zasedání, omluvila se za pozdní zaslání rozpočtu, který se bude schvalovat, a zeptala se delegátů, zda je možné bod „Schválení rozpočtu CEN SU“ na programu zanechat.

Valach P. upozornil na skutečnost, že zápisy, které se mají na tomto zasedání schvalovat, byly zaslány po 48 hod. lhůtě.

Dvořáková I. se zeptala, zda doba zaslání 45 hod před zasedáním je pro delegáty v pořádku a je možné bod „5. Schválení zápisů“ možné v programu zanechat.

Novotný L. navrhl vytvoření usnesení o zaobírání se dokumenty, které byly zaslány později.

Andrýsek M.: To si schválíme už v programu.

Dvořáková I. souhlasí s Martinem A., že když se schválí zápis v podobě, ve které byl zaslán, tak tím budou schváleny také dříve zmíněné body „5. Schválení zápisů“, „6. Schválení rozpočtu“, pokud nejsou námitky. Žádné námitky vzneseny nebyly a Iva poděkovala za shovívavost.

Dále požádala přítomné delegáty o představení a ověření občanským průkazem a současně k ověření e-mailových adres z důvodu tajného hlasování o jmenování nového člena kontrolní komise. Také by ráda zařadila, po schválení dnešního zápisu, schválení skrutátorů na dnešní tajné hlasování.

Kothera M. uvedl, na základě poznatků načerpaných z dřívějších zápisů, že pokud byly nějaké body či podklady zaslány pozdě, byla přímo součástí usnesení informace o zařazení bodů, které byly zaslány (podklady k nim) po předkládací lhůtě.

Dvořáková I. poděkovala za upozornění a oznámila, že dovětek doplní.

Šebák J. doplnil, že tato skutečnost vychází přímo z jednacího řádu. „Podklady, které nebyly zaslány 48 hod dopředu na program mohou být přidány a lze o nich hlasovat, ale takovéto hlasování vyžaduje schválení absolutní většinou delegátů (z 12 minimálně 9). Jinak nemohou být zařazeny do programu.

Dvořáková I. na toto konto upozorňuje, že Orlík přišel o svůj mandát z důvodu nedostavení se na 2 po sobě jsoucí řádná zasedání parlamentu. Dále také zmínila hlas napůl rozdělený mezi Engineers a BEST a ověřila si, že dnes bude delegátem BEST.

Přítomné osoby s hlasovacím právem a potvrzenou e-mailovou adresou:

- Ivana Dvořáková – prezidentka
- Viktor Bohuněk – Silicon Hill
- Lukáš Novotný – Pod-O-Lee
- Pavel Valach – Sincoolka
- Martin Dendys – Hlávkova kolej
- Matěj Krása – BION
- Vladimír Petráš – AVC ČVUT
- Jiří Kosina – eFDrive
- Pavel Linder – BEST
- Lucie Procházková – FIT++
- Dominik Bureš – ISC CTU in Prague (ověřen v 19:22)
- Martin Andřýsek – Klub Čajovna
- Martin Šťastný – +/-FEL
- Jiří Svoboda – AS ČVUT

Program zasláný do chatu:

1. Schválení programu zasedání (vede: I. Dvořáková, typ: hlasování, čas: 5 min.)
2. Info z klubů (vede: I. Dvořáková, typ: informace, čas: 15 min.)
3. Info z AS ČVUT (vede: zástupce AS ČVUT, typ: informace, čas: 5 min.)
4. Info z Centrály (vede: I. Dvořáková, typ: informace, čas: 10 min.)
5. Schválení zápisů (vede: I. Dvořáková, typ: hlasování, čas: 5 min.)
6. Schválení rozpočtu Centrály pro rok 2021 (vede: I. Dvořáková, typ: hlasování, čas: 20 min.)
7. Volba člena Kontrolní komise (vede: I. Dvořáková, typ: hlasování, čas: 20 min)
8. Prezentace výročních zpráv klubů za rok 2020 (vede: I. Dvořáková, typ: informace, čas: 40 min.)
- N. Různé (vede: I. Dvořáková, typ: informace, čas: dle potřeby)

I. Dvořáková zaslala do chatu usnesení ke schválení

Usnesení 2021-03-01

„Studentský Parlament Studentské unie ČVUT schvaluje program zasedání zasláný do konference Parlamentu 8. 3. 2021. Parlament schvaluje i body 5. a 6., na které byly podklady zaslány po předkládací lhůtě.“

OHP: 14; 14:0:0 – Usnesení bylo přijato

Schválení volební komise

Dvořáková I.: Jožo Šebák přišel s tím, že by bylo dobré schválit volební komisi nyní a před dalšími body by byl čas na nastavení a verifikaci emailu, abychom se s tím nezdržovali na konec. Dále navrhuje do volební komise Stanislava Jeřábka, Michala Kotheru a Jozefa Šebáka a vyzývá zmíněné zda k tomu něco chtějí říci.

Jeřábek S.: Snad jenom, že souhlasím

Dvořáková zaslala chatu usnesení ke schválení

Šebák J.: Není to volební komise, jsou to skrutátoři, dle jednacího řádu. A nejedná se o volbu, ale jmenování člena kontrolní komise.

Dvořáková I.: Měla jsem tam schválení, na radu Tomáše Gury jsem to přepsala na volbu... Já jsem ty stanovky taky četla.

Šebák J.: Koukal jsem na poslední zápis a je to jmenování a říkají to stanovky.

Petráš V.: Dle mě jmenování je rozhodně nejlepší česky a cením, že si toho Jozef všímá.

Dvořáková I.: Jak říkám, opravila jsem to na žádost člena kontrolní komise a ta je od toho, aby radila a dobře radila.

Procházková L.: V jednacím řádu to není zmíněno, ale ve stanovách je určitě jmenování.

Kothera M.: I kontrolní komise se může mýlit!

Dvořáková I.: Památná to věta *a upravuje usnesení*.

Usnesení 2021-03-02

„Studentský Parlament Studentské unie ČVUT schvaluje skrutátory pro jmenování člena Kontrolní komise: Stanislav Jeřábek, Michal Kothera a Jozef Šebák.“

OHP: 14; 14:0:0 – Usnesení bylo přijato

Dvořáková I.: Kluci, převezmete teď slovo nebo se k tomu vyjádříte/budete k tomu něco říkat až při samotném bodu?

Šebák J.: My se teď domluvíme a připravíme zkušební hlasování. V průběhu zasedání by Vám tedy přišel e-mail s testovacím hlasováním a vyzkoušíme, zda všem dorazily a že hlasování funguje. Po projednání bodu Jmenování člena kontrolní komise bude zasláno ostré hlasování.

2. Info z klubů

SH: Proběhla online konference Install Fest – dva tracky přednášek, hojná účast, stánky; snaha SÚZu zavřít na léto kompletně BLOKY 4,3,2 – B4 je blokem celoročním, nakonec zůstává v provozu, B2, B3 budou na léto zavřeny. AVC SH normálně jezdí do Liberce (Kultura přežije), za této situace se nikam nejedí

Pod: Proběhla schůze s p. Vodičkou, na které se vyjednalo uzavírání bloků 4 A,D, blok E, 2,3 zůstanou uzavřeny. Blok E primárně z důvodu rekonstrukce elektroinstalace. Problém s vodou, která byla všude, kde být neměla, byla popraskaná potrubí apod. Proběhly rekonstrukce sprch na bloku D, ty se nyní opravují, protože protékají.

Sincoolka: 22. 2. proběhla schůze představenstva, na které se projednávaly odpustky a schválení rozpočtů: výměna reproduktorů, nákup zesilovače do multimediální místnosti, výměna reproduktorů užívaných na párty. 24.2. proběhla kolejní LAN party (účast cca 8, 9 lidí). Příprava na výměnu posledních switchů, testování access point s wifi 6.

Hlávkova kolej: Neděláme nic

Bion: Na konci měsíce budou volby. Do budoucna se plánuje společně s proděkanem pro pedagogickou činnost např. doučování studentů studenty apod. Na léto se plánuje rekonstrukce místností na koleji GDM, vznikla by společenská místnost.

AVC: Přestěhovalo se z Masarykovy koleje na CIIRC (4. Patro). Proběhly 2 akce – online promoce FJ, na které se také fotila virtuální prohlídka reaktoru VR 1. Proběhla také různá další malá natáčení přednášek apod. 8. 2. stream z Akropole.

eFD: Schůze představenstva, na které se řešilo stěhování do nových prostor, zažádalo se o rekonstrukci, která proběhla v uplynulém týdnu, následně snad stěhování. Připravuje se seznamovák UZEL, snad to vyjde.

BEST: Plánuje se akce „Poznej studentské kluby“, jednou do měsíce se plánují tréninky a blíží se IT soutěž UNIT. Dále řeší BEST kurz, akademický kurz normálně pro zahraniční studenty, tentokrát pro Pražany, nikoli mezinárodně.

FIT++: Proběhly volby do představenstva, mají nové představenstvo. Spuštěna akce „Vstáváme s FIT++“ každé ráno v půl deváté na fakulním Discordu. Dále se chystá FIT párty. Přemýšlí se o přesunutí komunikačních platforem a dalších akcích na tento rok.

ISC: Připravuje se online akce „Kam kráčíš“ na téma konspiračních teorií V pátek 12. 3. Proběhne turnaj v Terraformaci Marsu. Proběhlo také setkání s jinýma sekcema ESN – utužování našich sekcí než se zaměřovat na zahraňáky.

Čajovna: Jediné co se děje je rekonstrukce, měla by proběhnout výměna koberce, jinak jsou zavřeny.

+/- FEL: Proběhlo virtuální pivko (cca 50 lidí účast)

STOH: Neděje se vůbec nic, je zavřený jako Čajka.

Orlík: Nová wi-fi síť, nové switche v serverovně.

KK: Oficiálně se nic neděje.

Galibi: Občasná online setkání.

3. Info z AS

Svoboda J.: Poslední byl téměř před měsícem. Schvaloval se jednací řád Fakulty strojní, jednací řád vědecké rady. Schvalování plánu na realizaci strategického záměru pro rok 2021. Projednávání

scénářů ubytování SÚZu pro AR 21/22. Schvalování metodiky rozpisu příspěvků a dotací přidělených ČVUT.

Dvořáková I.: Doplnuje info z jednání studentské komise akademického senátu. Probíral se zde zkušební řád pro celé ČVUT a prováděly se na něm nějaké změny.

Do mailů byly odeslány odkazy na testovací hlasování

4. Info z centrály:

Dvořáková I. uvádí tuto část oznámením informace, že si s exprezidentem, Standou Jeřábkem, předali veškeré podstatné informace. Dále apeluje na odevzdání hlášení z klubů a zaplacení odvodů od klubů, které tak ještě neučinily. V současné době je odevzdáno asi 15 výročních zpráv. Dále žádá delegáty o zpětnou komunikaci, alespoň potvrzení, že daný e-mail dorazil, aby bylo vše v pořádku a dalo se to také případně dále řešit.

V minulém týdnu také proběhla schůze s p. Vodičkou, jak již zmiňovali zástupci SH a Pod v infu z klubů. Snaha o vyjednání podmínek uzavření bloků. B4 na Strahově zůstane otevřený a Blok D na Podolí zůstane otevřený. Řešila se PR komunikace SÚZu ke studentům.

Oslovení ohledně článku do Pražské techniky, v rámci kterého bude věnována dvoustrana i klubům SU. Přičemž 6 největším klubům bude poskytnut prostor pro kratší medailonek, zbylé kluby budou zmíněny.

PR: V úterý proběhla PR schůze, na které bylo uvedeno info pro nováčky. Pro ty bude také vytvořen soubor a workshop „Jak na PR“ s radami, tipy, co (ne)dělat. Také bude vytvořený obecný doc, ve kterém bude uvedeno co je PAR, CEN apod. V neposlední řadě bude vyhlášena soutěž o nová trička.

HR: V pátek 12. 3. 2021 proběhne HR skupinka.

IT: web Finalizuje se finální verze web, ladí se. Budou se také zasílat formuláře na PR/předsedy klubů ohledně představení klubů, které budou umístěné na webu.

Telefony : U Vodafone je nová smlouva/tarif a poplatek se počítá ke všem číslům a byla ekvivalentně rozdělena mezi ty, kteří čísla využívají, čili proto byla částka na faktuře/cena o něco vyšší než dříve.

5. Schválení zápisů

Do chatu byly odeslány odkazy na zápisy z předchozích zasedání. Následně byly společně projity komentáře vložené u jednotlivých zápisů a následně byla jejich finální forma ve formátu PDF zaslána do e-mailové konference parlamentu.

I. Dvořáková zaslala do chatu usnesení ke schválení

Usnesení 2021-03-03

„Studentský Parlament Studentské unie ČVUT schvaluje zápisy ze zasedání 11. 1. 2021 a 3. 2. 2021 zasláné do konference Parlamentu 10. 3. 2021.“

OHP: 14; 14:0:0 – Usnesení bylo přijato

Šebák J.: skončilo testovací hlasování

6. Schválení rozpočtu centrály na rok 2021

Dvořáková I.: Přejdeme tedy k dalšímu bodu, kterým je schválení rozpočtu centrály na rok 2021. Dostali jste jej asi před 5 hodinami, což není úplně dlouhá doba, ale nasdílím jej znovu.

Dvořáková I.: Ráda vám tedy řeknu něco k jednotlivým položkám. Výjezdní zasedání je tradiční částka 80 tis. Kč samozřejmě s tím, že je tam nějaký předpoklad, že k některým akcím nemusí dojít.

Výjezdní zasedání V rozpočtu 80 tis. Kč je již zahrnuta 10 tis. Kč záloha, která už je od loňska zaplacená v Josefově Dole a čeká tam na nás, dokud ji nevyužijeme. Vrácení nikdy problém nebyl, ale já stále doufám, že se výjezdní zasedání bude moci uskutečnit.

Spolupráce s uniemi je počítána na 7,5 tis. částka z loňského roku byla ponížena tak, aby se jednalo o skutečný náklad.

Telefony nám oproti loňsku taky trochu ponížili. V rámci smlouvy máme nějaké minimální plnění, které když není plněno tak jej musí studentská unie doplácet ze svého. Jsou dvě možnosti: 1) Pokud v klubu nebudete číslo využívat, tak je možnost najít někoho, kdo jej za vás bude využívat, tak aby to plnění bylo plněno a bylo tomu dostáto. 2) Nebo se lze domluvit, že tu doplácenou částku budeme platit napůl, napůl CEN a napůl klub. To říkám jen tak do pléna, je to v rámci jednání, ale je potřeba na to minimální plnění myslet.

Ahoj Techniko! Ta zůstává tradičně již z minulých let. Dostanete potom k nahlédnutí položkový rozpočet, až bude akce připravována. Akce už je teď tedy připravována, ale je to trochu těžší, protože nikdo neví co bude, jak to bude atd.

Vánoční ples Tím, že byl tradičně letos v březnu, tak my víme, že už se letos konat nebude. Dovolila jsem jí tedy sloučit studentský ples a vánoční večírek, s tím že se vytvořila položka Vánoční ples. Ten by proběhl na začátku prosince, byl by to takový větší vánoční večírek, kde bude možnost i lidí, studentů, aktivních a obsazenost bude počítána tak na 60 - 80 osob. Finančně jsme na těchto položkách ušetřili 15 tis. Kč, které jsme po poradě přesunuli na PR.

PR rádi bychom těchto 45 tis. Kč využili na tvorbu nových propagačních materiálů Studentské unie ČVUT, ale ne jen těch drobných, ale i těch velkých. Jako je nové fotoplátno, nová vlajka a všechny tyto materiály, které jsou používány na fotografiích a na akcích. Využili bychom nové logo a dali zadostiučinění novému manuálu. Část těchto peněz by měla jít také na nová trička pro SU ČVUT, které budou výsledkem té soutěže, o které hovořila Alenka v rámci PR okénka.

Fond prezidenta 50 tis. Kč je již schváleno z lednového zasedání.

V **Indexu studenta** je 5 tis. Kč, které jsou vyčleněny na závěrečný večer a na nákup potravin a občerstvení. Index studenta má podporu FSP, ale potraviny a občerstvení z něj nakupovat nejdou, tak proto takováhle drobná částka. S tím, že je velmi pravděpodobné, že tato akce se ani letos neuskuteční. Takže 5 tis. Kč asi čerpáno nebude.

BandContest je plně podpořen z grantů, který jsem v minulém týdnu podepsala.

Celková suma rozpočtu centrály je tedy 502,5 tis. Kč s tím, že to zhruba odpovídá predikci nákladů, které by mohly v rámci odvodů do centrály přibýt.

Máte prosím k tomu nějakou věc k řešení, k diskuzi?

Bohuněk V.: Já jsem se chtěl, nevím jestli to tedy patří do rozpočtu, ale Standa říkal něco o tom, že by se tento rok mělo podařit centrále umořit dluh, který má myslím u klubu Masařka.

Dvořáková I.: My jsme dluh u Masařky se Standou řešili, ale vlastně jsme ho nedořešili do takové míry, abych Ti tady na tvou otázku mohla odpovědět. Každopádně jestli můžu vyzvat Standu, aby k tomu řekl něco svého, tak budu ráda když se k tomu ještě vyjádří... Tak Standa se nevyjádří, já na tuto otázku nemohu odpovědět, ale řeším to tak, aby to bylo v pořádku...

Jeřábek S.: Pardon, já můžu, než jsem ale našel to správné okno, tak to trvalo. Víte co, dva meetsy a k tomu spousta věcí a ještě bych teda potřeboval lehce zrekapitulovat tu otázku, prosím.

Bohuněk V.: No já jsem se jenom chtěl zeptat jak to vypadá s tím dluhem u Masařky, který tam má centrála, jestli se teda správně pamatuju, na tyhle detaily. Když to tedy není tady, tak jestli centrále zbyde na účtu ty peníze, kterými by se ten dluh měl zaplatit.

Jeřábek S.: Tohleto placení se nikdy do rozpočtu nedávalo a asi to ani nenapadlo nikoho, kdo to měl na starosti. Ale můj plán byl, že jakmile za svého působení na postu prezidenta dostanu všechna hlášení o stavu klubů a budu moci vyúčtovat provozní náklady a tu částku Masařky z toho opět odečíst jako tu splátku, tak že ten zůstávající dluh zašlu na účet Masařky. Každopádně bohužel nebyla splněna ta podmínka, že by byla zaslána všechna hlášení a tím pádem. S Ivčou jsme tohle řešili a cítil jsem to tak, že jsme si rozuměli a že se Ivča zachová stejně. Tedy že až budou k dispozici všechna hlášení a půjde rozpočítat provozní náklady na jednotlivé kluby, tak je odtrhne ta poslední částka v rámci pravidelné splátky a zbytek se pošle.

Dvořáková I.: Ano pochopili jsme se stejně

Bohuněk V.: Děkuji

Dvořáková I.: Ruby se hlásil

Rubáš J.: Už ne, už ne.

Dvořáková I.: Dobře děkuji, máte k tomu ještě někdo něco? ... Nikdo nic nemá.

Rubáš J.: Jestli teda k tomu nikdo nic nemá, tak já bych se rád zeptal jestli parlament nechce specifikovat třeba v tom rozpočtu, že ta výjezdní zasedání jsou dvě. Když je to rozpočet na dvě výjezdní zasedání podle toho čísla a někdo by se možná mohl divit, když to jedno s největší

pravděpodobností neproběhne. A mohly by vyvstávat otázky "A to podzimní teda když bude, tak bude za 80 tis. Kč nebo jak to bude?"

Dvořáková I.: V předchozích rozpočtech se toto nikdy nespécifikovalo. Je to postaveno tak, že je to 2x 40 tis. Kč a držím se Standovým heslem, že je lepší ušetřit než utratit. Takže jak ty říkáš, Ruby, pokud jedno výjezdní zasedání neproběhne, tak těch 40 tis. Kč tam zůstane.

Rubáš J.: No, mně je to jasný, protože jsem v tý centrále byl. Já jsem tady jen nadhazoval, že v minulosti byla ta výjezdní zasedání dvě, a že pomnožný název "výjezdní zasedání" by mohl někoho mást. Ale jestli je s tím studentský parlament takhle v pohodě, já taky.

Dvořáková I.: Děkuji, ještě jednou opakuji, že pokud nějaká akce neproběhne, tak peníze zůstávají na účtu CEN a nečerpá se nad rámec... Další dotazy, diskuze tedy nejsou já vám do chatu zkopíruji tedy usnesení. Vidí chybu, kontrola proběhla ještě dříve než po schválení, což je výborné.

Dvořáková I.: Jestli k tomu takhle nikdo nic nemá tak nechávám hlasovat.

Krása M.: Můžu mít teďko věcnou otázku? Hlasoval někdo za AVC ČVUT. Proton nehlasoval, pokud vím.

Petráš V.: A omlouvám se, mám tady ještě jeden call. Hlasuji pro.

Krása M.: Teďka je to čtrnáct.

Dvořáková I.: Děkuju, Matěji. Já taky koukám do více okének a nestíhám to pořádně sledovat.

Pícha T.: Já možná budu prudit, ale ten dokument jako takovej, byl zaslaný dneska, jestli se nepletu. Není to pro Vás problém? Já vím, že vám to hlasování jde dneska skvěle, tak.

Bohuněk V.: Aha, takže já jsem si sice všiml měsíce, ale nevšiml jsem si už toho, že nepřišel... no, jasně já jsme koukl na jiný mail.

Dvořáková I.: Aaachjo, já se fakt polepším. Porodní bolesti jsou od toho, abychom to přetrpěli. Já se ještě jednou omlouvám. Takže znova necháme hasovat. Chybami se člověk učí. Myslím si, že po dnešku si na to dám velký pozor. S omluvou vás prosím ještě jednou o hlasování zkopírovaného usnesení v následující podobě.

Dvořáková I. zasílá usnesení do chatové konference

Usnesení 2021-03-04

„Studentský parlament SU ČVUT schvaluje rozpočet Centrály pro rok 2021 ve formě poslané do konference parlamentu 10. 3. 2021.“

OHP: 14; 14:0:0 – Usnesení bylo přijato

7. Volba člena KK

Dvořáková I.: Vrhne se na bod sedm a tím je volba člena kontrolní komise. Ruby nám zaslal v e-mailu svou kandidátku. Ruby, chceš ji promítnout a říci pár slov?

Rubáš J.: No, já si asi zapnu i kameru, když už mluvím. Snad se slyšíme. No, jestli ji nasdílíš ty, tak prima. Jinak ji můžu promítat já. Já jsem si tady připravil plochu a to je lepší, protože budete koukat na tu kandidátku a ne na mě. Lepší tedy pro Vás samozřejmě. Nemůžete sdílet obrazovku, tak asi budeš muset sdílet ty, jestli se Ti to podaří.

Dvořáková I.: Tak máš nasdíleno, Ruby, a poprosím tě o slovo.

Rubáš J.: Ahoj, já jsem Jakub Rubáš, možná mě znáte spíš jako Rubyho. Rád bych teď kandidoval na člena kontrolní komise, po tom co se uvolnilo místo po Gurym. Doufám, že tu podmínku, že bych měl být aktivní alespoň rok v některém z orgánů splňuji. V minulosti jsem vykonával pozici delegáta, kde jsem byl 3 období, předtím jsem byl zástupce delegáta. Byl jsem rok a kousek členem centrály SU, kde jsem měl na starosti RSS jako její předseda. Byl jsem předseda SH, místopředseda SH, zástupce B10 - což je člen představenstva, donedávna jsem byl členem likvidační komise, odkud jsem rezignoval, aby nikdo nemohl zpochybňovat jestli můžu být zároveň členem likvidační komise a zároveň kontrolním komisařem. Jsem poměrně aktivní, si myslím, v legislativní a GDPR skupince. Vedle toho dělám správce Grill centra, od roku 2016 dělám ruce a nohy na Installfestu a SHOW.

Mezi **hlavní cíle** jak píšu, patří pomoc klubům, centrále SU, a když o to bude mít zájem, i studentskému parlamentu. Hlavně s nějakou optimalizací procesů - co, kdy, kam, jak přinést, aby toho, co se musí nosit bylo do kanceláře co nejmíň. S tvorbou legislativy. Předávat zkušenosti s řešením problémů. Poměrně dost jsem jich způsobil a KK mi je pomáhala řešit, tak bych jim to rád vrátil. A když se nějaký vyřeší, tak aby vznikla nějaká knowledge base, ideálně na wiki, která pomůže, se třeba těm menším problémům vyhnout nebo předejít, dřív než přerostou přes hlavu.

Tolik asi ke mně a jestli máte nějaký dotazy, jakože asi mít budete, tak je rád zodpovím, když je budu náhodou vědět, když si to budu pamatovat.

Martin D.: Co by měl být takový tvůj hlavní cíl pro ty ostatní kluby, co bys jim chtěl přinést?

Rubáš J.: No, primárně bych rád to, co vlastně přinášela KK mě jako předsedovi. Rád bych byl spíš poradní hlas, než ten co musí řešit problém. Kdy v případě, že předseda neví, jak vyřešit problém/co vyčíst z legislativy, tak se na mě může obrátit a společně ten problém nějak vyřešit, jak už KK dlouhou dobu pomáhala mě.

Jeřábek S.: Rád bych se doptak. Jak moc budeš pokračovat v OO a legislativní skupině, na kolik v nich chceš skončit a tyhle věci dělat z pozice člena KK.

Rubáš J.: Podle mě se to nevyklučuje. To jsou stejně nějaký neoficiální skupinky a jestli jsem tam byl jako předseda klubu nebo člen KK, v tom nevidím rozdíl. Cílem není kontrolovat jako pes legislativu a GDPR, ale spíš to tam implementovat. Ta kontrolní činnost tam samozřejmě spadá taky, ale není to můj primární záměr, od toho je Kotherak v KK.

Jeřábek S.: Děkuju. Já možná abys mě líp pochopil, řeknu, jak jsem tu otázku plánoval ještě původně. Působí to na mě tak, že do KK jdeš dělat práci, kterou odvádí ty skupinky. A chtěl jsem se zeptat do jaký míry si myslíš, že je dobrý kecat jako KK do práce těm skupinám nebo nastavovat interní procesy klubů, centrály, parlamentu atd.

Rubáš J.: To jsem se snažil upřesnit v tom, dobře, možná jsem to špatně popsal. Rád bych přišel z té tvůrčí role k té poradní. V GDPR, ale děje se to u všeho, se co rok točíme v kruhu a řeší se něco, co se už řešilo a dost často to zachraňují ti, kteří si včas vzpomenou "To jsme řešili před rokem, nikam to nevedlo, pojďme dál".

Novotný L.: Ruby, já jsem se chtěl zeptat. Ty, co jsem pozoroval takhle na parlamentech apod., máš občas takový jakoby nepříjemný dotazy, agresivněji trošku stavěný, nevím jak to přesně říct. Nebojíš se, že by to potom mohlo odradit jednotlivý lidi od toho aby se ptali? Kdyby to mělo potom probíhat takovýmhle stylem?

Rubáš J.: Já jsem to čekal, ale nečekal jsem to od tebe, ale tohle je možná ještě lepší. Ano, kdo mě zná, tak ví, že tohle je taková moje slabina. Kor ti, co byli se mnou v nějakým sporu nebo tak, tak ví, že tyhle věci úplně neřeším v klidu. Na druhou stranu, nikdo v SU se snad nedostanou do toho,

že by se mi ozval a já bych se mu nesnažil pomoci, at' už to byl kdokoli a měli jsme mezi sebou hromadu konfliktů. Nikdy se mi nestalo, že by se mi někdo ozval a já ho poslal k Brdčkářům, že mu nepomůžu. Moje pozice jako delegáta a předsedy SH byla dost rozdíla od toho kdy bych byl členem KK. Já chápu, že dost z vás to tak nebere, ale když jsem byl v CEN nebo když jsem byl předseda SH, když jsem byl v PAR, tak jsem tu pozici vykonával s cíli, které jsou trochu jiné než cíle v KK. Jak říkám, rád bych se soustředil na kontrolu, ale spíš jako pomoc a ten poradní orgán a ne získávání "politický moci" a prosazování vlastních zájmů a cílů klubu, který jsem reprezentoval. V tom je ten rozdíl, alespoň tak já chápu výkon téhle pozice.

Novotný L.: Dobře, děkuji za odpověď, určitě, jakoby nezpochybňuju tvý znalosti ohledně stanov, to všichni víme, že to asi málokdy dokáže překonat, takže v tomhle klobouk dolů určitě, ale je to právě i často o tom přístupu k lidem, takže se kvůli tomu ptám. Díky.

Rubáš J.: Ještě jenom doplním, kolem toho se budeme točit asi často. Já, jsem měl podobný dotazy přesně na to když kandidoval Gury, před nějakým tím rokem a půl, tenkrát v Kladně. Tak jsem, se ho ptal přesně tady na to, protože jsem v něm viděl stejného nerváka jako jsem já, když se dostane do nějakého sporu. A myslím si, že Gury, až na pár emotivních situací, to zvládl dobře. takže bych měl za cíl to zvládnout podobně. Neříkám, že se nikdy nestane, že mě někdo nevytočí, ale moje cíle jsou diametrálně jinde než byly jako delegáta a nemusíte se bát na mě obrátit, to ten problém nevytvoří. Problém způsobí, když nebudete chtít nějakou věc řešit jenom proto, že jste třeba líný to měnit, ale v tom orgánu jsou tři lidi.

Pícha T.: Ahoj Ruby, asi jsi to říkal v rámci představování, ale jenom se doptám. Máš něco na co se těšíš, s čím bys chtěl začít v případě svého jmenování?

Rubáš J.: To jsou dvě rozdílné otázky. Těším se osobně na to, že se dozvím osobně o jednom orgánu, který je pro mě takovou hádankou, hlavně proto, že jsem v něm ještě nebyl. Taky se těším, že si vyzkouším něco nového, a že v tom budou zase nějaké nové výzvy pro mě. Něčemu novému se přiučít, třeba pro mě jiný způsob jednání s lidmi, jak už jsme tady nakousli. A co budu muset začít. Já si myslím, že tu čeká pár restů, který na mě skončí jako na služebně nejmladšího. Komise dluží třeba výroční roční zprávu, jestli ji kluci nezvládli předložit. Nevím, nemám o tom info. Ale předpokládám, že se bude muset začít s nějakými resty, a že asi skončí na mně jako nováčkoví.

Šebák J.: Kromě těchto restů, vidíš tam ještě nějaký prostor pro zlepšování, na kterém by ses chtěl participovat?

Rubáš J.: Hodně rád bych se zasadil o to, aby se komisi podařily obnovit preventivní návštěvy. Ač jsem tyto schůzky vnímal ze začátku negativně, tak se v průběhu odhalily nějaké nedostatky, který já jsem třeba neviděl, které jsme tam měli a mohli jsme je napravit.

BEST: Čeho by se to mělo týkat tyhle návštěvy? Spadá to i na zájmové kluby?

Rubáš J.: Určitě se to dotýká i zájmových klubů a jde primárně o to, teda alespoň za mě o probíhalo tak, že si KK sedne s předsedou, popřípadě s vedením klubu, a popovídá si o tom jak to ten klub dělá, jak pracuje s formuláři, s financemi, jak jsou na tom se zveřejňováním věcí, které mají zveřejňovat, odevzdáváním věcí, které mají odevzdávat. No a když se zjistí, že na tom nejsou úplně nejlíp, tak se jim vysvětlí co by se dalo dělat líp, případně se vymyslí jak by se to dalo dělat líp. Není, nebo alespoň za mě, to nebyla kontrola ve stylu děláme inventuru a bude sekec mazec. Nerad bych aby byl důvod ke strachu z KK. Jestli jste neměli strach z Guryho, tak podívejte se na mě, já jsem malinkej, mě se bát nemusíte.

Šebák J.: Myslíš si, že dokážeš všem měřit stejně?

Rubáš J.: Já jsem tuhle otázku čekal a myslím si, že ano. Možná si myslím, že ten klub zmíněný na mojí kandidátce by to měl o něco málo složitější, neb jeho fungování znám trochu víc než u ostatních klubů. Ale nemyslím si, že bych nějak přitěžoval SH nebo by to měl jednodušší.

Jeřábek S.: Když už tady padla zmínka o Verče, která taky byla chvíli v KK. Bavili jste se o tom nějak? Dostal jsi nějaký info, ptal se?

Rubáš J.: Zběžně, nevyptával jsme se nějak hluboce, aby nemohla porušit mlčenlivost nabytou tou funkcí.

Štys A.: Byl jsi součástí větších struktur a jsi dlouhodobou součástí SU, vždycky jsi byl velkou oporou legislativní a větší administrativnějšího, byrokratičtějšího rázu. Moje otázka je: Jak se stavíš ke klubům a projektům, který takhle založený nejsou. Je jedna věc vytvářet nové struktury a a standardizovat věci a jiná věc nechávat neřízený a volnější věci, který takhle řízený být nemusí. Jak se stavíš k projektům nebo i klubům SU, ke kterým by sis třeba přišel takhle popovídat. A tak ta diskuze by byla o tom, že ten klub funguje, ale vlastně neví jak, protože na to nemá procesy na to

kontrolovat. A jestli dává smysl, aby to ti lidi zakládaly. Chápu, že je to hodně individuální, ale spíš obecný přístup: Jak moc mají být věci sepsané a řízené vs. jak moc můžou fungovat volně? Někakou polemiku o tomhle.

Rubáš J.: Rozumím dotazu. Jestli to bude polemika úplně nevím, tuším, že to je nějaký útvar, který jsme psali na gymplu a úplně mi nešel, ale pokusím se o tom pohovořit. kdyžtak mě zastavte.

Ano, souhlasím, jsem z SH. Strahov je poměrně velký, má nastavený procesy, které často ukazujeme, ano rád bych aby se ty procesy třeba objevily někde jinde, jako legislativa atd. Ale vnímám to, že ne všude to jde a nedávalo by to všude smysl. Nemusí všechno fungovat třeba v malém klubu - př. STOH. Není cílem, aby všichni měli na všechno lejstra. Ale jsou daná pravidla ať už legislativou, stanovami, nebo účetnictví má nějaká pravidla, která se mají dodržovat. A to je potřeba dodržovat bez ohledu na velikost. jde o to najít rozumné rozdělení/interního nastavení toho, jaká pravidla jsou nutná a únosná pro daný klub a pro fungování a nepřetěžovat jej zbytečnou byrokracií, ale splňovat to, co je potřeba.

Krása M.: Mám dotaz, který jsi určitě nečekal. Jak se máš?

Rubáš J.: Mám se dobře, jsem celkem unavený z práce. Děkuji za dotaz.

Šťastný M.: Já mám asi zvláštní dotaz, ale jaký dotaz by sis položil sám sobě?

Rubáš J.: Tak jeden z dotazů, a ten už pronesl Jožo, by byl jestli bych se dokázal odtrhnout od svého SH centrismu, jak to někdo nazývá. Pak tu byl další dotaz, na který bych se zeptal určitě a to je jestli budu stejnej provokatér, rejpal a shazovač věcí jako jsem byl v PAR. Zeptal by se jestli na to budu mít čas, dost času. Protože to se občas u členům KK stane, že pak na to čas úplně nemají... Počkej, můžu na něj odpovídat, nebo tys chtěl jenom jaký dotaz bych si položil... dobře, tak já na něj odpovím. Já si myslím, že čas, zatím na všechny pozice jsem kandidoval s tím, že to ten čas zabere a ten čas jsem tomu věnoval s nejlepším vědomím svědomím. Doufám, že nikdo za pár let nepřijde "Ruby, tys na to v tý KK pěkně kašlal a mrzí mě, že jsem pro tebe hlasoval.", to by mě mrzelo a ten čas si na to určitě najdu.

Dvořáková I.: To byla krásná otázka i krásná odpověď.

Jeřábek S.: Ruby, tak jak já tě znám z působení v SU, tak u tebe vnímám sklony k mikromanagementu. Klidně se v rámci odpovědi vůči tomuhle i ohrad' nebo to nějak okomentuj.

Ale zajímalo by mě jestli máš nějaký plán jakým způsobem tomuhle zabránit. Případně jestli víš o nějakých svých dalších slabínách co se týče práce v týmu apod., případně jak je kompenzovat.

Rubáš J.: No tak já kompenzuji svoje komplexy s výškou a nemyslím na nic jiného, v 15 mi začaly vypadávat vlasy a přišel další komplex. Ted' k mikromanagementu. Ten já si neuvědomuju, že by byl nějak zásadní. Na žádné z pozic jsem pod sebou neměl tolik lidí, aby to pro mě bylo neúnosný. Ale uznávám, že lidi pode mnou v SU, kde ta odměna úsměvem pivem na nějaké afterparty. Tam jsem k tomu přistupovat trochu jinak a uznávám, že když mě ten člověk zklamal, tak jsem si to radši udělal sám, to je pravda. Ale i to si myslím, že se dost posouvalo s těmi pozicemi. Jakou by to mělo spojitost se mnou v KK si zatím nedokážu představit.

Jeřábek S.: Můžu doplnit. Možná spíš zasahování do cizích struktur, jestli by to nemohlo vést k tomu, že na místo toho, abys jim poradil, bys je začal spíš řídit, těmi svými nápady.

Rubáš J.: To je asi dobrej dotaz, co mě mohl napadnout. Jestli do toho nebudu chtít lidem kecat moc. A na to jsem se snažil odpovídat už předtím. Nějak jsem bral pozici místopředsedy, jinak pak předsedy a stejně tak beru jinak také pozici člena KK. To že mám názory, které nějak prosazuju, se nezmění. Ale mým cílem v parlamentu bylo prosazování zájmu klubu a posouvání SU v tom, co já jsem chápal jako správný. A uznávám, že když přišli do sporu, tak jsem si často nebral servítky. Ale ten výkon v KK takový být nemá. Já ho vidím v tom dohlížet na dodržování pravidel, které jsou dané a v tom, co já chápu jako správné, a kdyby se, nedej Bože, schylovalo k něčemu, jako řízení klubů z pozice kontrolního orgánu, tak počítám, že mě kolegové v KK něčím přetáhnou.

Jeřábek S.: Jo, odpověděl jsi. A kdyžtak jesti víš o nějakých svých dalších slabínách.

Rubáš J.: jojo, vím, tak jedna je a té se asi nikdy nezbavím, ale můžu se s ní naučit pracovat a tak nějak doufám, že se to alespoň malinko změnilo za ty roky a že mi v tom SH a SU pomohli. A to je nějaká empatie, která už snad není v mínusových hodnotách. Mám problém, pakliže někdo ztratí autoritu svým jednáním, tak si ji pak v tom týmu těžko získává zpátky. Takže tady budeme všichni na jedný lodi a ke Kotherovi mám autoritu přirozenou, takže v pohodě.

Pilný M.: Ty jsi zmiňoval v tom svém programu knowledge base, tak jaký tři body by se měly objevit.

Rubáš J.: To záleží kde by byla. Ale ten základ, ty věci co se neustále opakuje. Kam, jak, co poslat. Jak, do kdy, co poslat a odevzdat. Na začátek nespočet tadytěch drobný problémů, které by se nabalovali a odpíchl bych se od nich.

Lucie P.: Zkoušel jsi třeba ohledně tý wiki komunikovat s IT nebo tak, protože co si budem, ten stav tý wiki je poměrně neutěšený a hledat v tom věci je poměrně náročný

Rubáš J.: Já jsem tě asi úplně nepochopil. Já jsem říkal, že pro mě wiki je dobrou platformou, protože už existuje.

Lucie P.: Spíš přepracovat tu současnou, protože ten stav není úplně ideální

Rubáš J.: Co já vím, tak se pracuje na nový verzi a to co jsem myslel jako FAQ apod, tak by bylo v té uzamčené části a ta, co ja si pamatuju, tak byla uklizenější, Zamýšlel jsem se akorát na tom, kam to strčit, ale jeste jsem nic nedělal.

Andrýsek M.: Zvládl bys tu knowledge base apos udelat i za předpokladu, že nebudeš zvolený? ,

Rubáš J.: Ano, i když mě nezvolíte, tak možná se neuvidíme na ty preventivní návštěvě, ale tak jako mě teď trpíte na PAR, tak pořád budu chodit na parlamenty a GDPR skupinu apod. U toho KK se mi pak bude samozřejmě hůře sestavovat, ale kdyby byl zájem třeba ze strany CEN nebo KK, tak bych s tím klidně rád pomohl taky.

Šebák J.: Tak co, Ruby, nerozmyslel si to?

Dvořáková I.: Tak za mě bych to asi uzavřela, koukněte se chvíli na živého Rubyho a vrhneme se na schvalování usnesení.

Stanislav Jeřábek zasílá usnesení připravené volební komisí.

Šebák J.: Uvedl bych legislativní část. Budeme hlasovat pomocí aplikace ADoodle, jak už jsme si vyzkoušeli. Z té Vám přijde link, na kterém bude uvedeno usnesení a budete mít možnost se vyjádřit třemi způsoby - pro, proti, zdržuji se. Toto upravují stanovy ve článku 11. - kontrolní komise mj. vypíchl bych odstavec:

“Člen kontrolní komise je jmenován usnesením Studentského parlamentu a jeho mandát trvá dva roky. Zároveň je tam uvedeno že funkce člena KK je neslučitelná s funkcí v jiném orgánu SU nebo

orgánu klubu SU. Ruby to již naznačil, jen se pro jistotu zeptám, jestli jsi členem některého orgánu SU nebo klubu SU?

Rubáš J.: Klubu SU jsem členem, ale žádného orgánu klubu SU ani SU nejsem členem.

Šebák J.: Výborně, tak to je další věc, kterou zase upravuje interní předpis kontrolní komise, kde jsou v článku dva zmíněny předpoklady: členem KK je FO, která musí být členem SU, doporučeným kvalifikačním předpokladem je alespoň jeden rok aktivního členství. Což také, jak jsme slyšeli, splňuješ. Jen doplním, proč jsem se tě ptal na to působení v orgánu SU nebo klubu, pokud by si v tuto chvíli byl členem některého orgánu, a PAR by tě zvolil, tak by to zvolení či jmenování bylo neplatné.

Rubáš J.: Víím, že přesně proto, abychom se tadyté polemice vyhnuli, jsem rezignoval i z té likvidační skupiny.

Šebák J.: Výborně, tak to bychom měli tu legislativní část. Tu technickou jsme si v průběhu zasedání vyzkoušeli. Ještě se zeptám, jestli se chce někdo na něco zeptat ke způsobu hlasování?

ještě pro ověření, jestli máme všechny delegáty a nikdo neodešel. Pokud nejsou žádné další dotazy, tak já poprosím Standu, aby odeslal hlasování.

Jeřábek S. odeslal hlasování do mailové konference

Usnesení 2021-03-05

„Studentský parlament SU ČVUT jmenuje Jakuba Rubáše, narozeného 27. 8. 1995, trvalým bydlištěm Domaslavice ev. č. 5, 417 22 Háj u Duchcova, členem kontrolní komise.“

OHP: 14; 7:5:2 – Usnesení nebylo přijato

Rubáš J.: Tak já vám děkuji, a snad najdete brzy nového kandidáta.

Dvořáková I.: Děkujeme, Ruby, za kandidaturu. Otevírám tedy tímto i možnost kandidovat na stále volné místo po Tomáši Gurovi v KK. Přijímám dále kandidátky. Ruby, já Ti jenom popřeju, aby se ti v budoucím životě dařilo dobře a aby tě práce pro SU dál bavila.

Rubáš J.: Já zůstanu ve svém klubu, takže mě určitě uvidíte. Včetně podnětů, co uvidím, že je špatně, tak určitě budu hlásit. Holt je budu hlásit KK, ale nebudu jejím členem. Nechtěli jste to, tak já to vnímám v pohodě.

Dvořáková I.: Děkujeme

Valach P.: Zas to ber tak, že ti chyběl jeden hlas, že?

Rubáš J.: No, to je takové...

Valach P.: Zas to nebylo takové, že by byli všichni proti.

Dvořáková I.: Pokud už nemáte k tomuto bodu nějaké jiné připomínky, pojďme se posunout dál děkuji skrutátorům a volební komisi za přípravu.

8. Prezentace výročních zpráv

Galibi: Doplnující volby, převzetí infa od bývalého představenstva, epidemie – omezen všech akcí, galibi voda (opatření), sportovní aktivity ve venkovních prostorách, online na podzim, deskovky, volby do představenstva

Sincoolka: switche – buben , nahradí se, zvýšen rychlosti sítě, stojan na osy, část vybavení do gymu z Bubence, X litru piva, samospráva
STOH

BION: zůstalo 30 %

Rozlučková akce na začátku lockdownu – beer pong, beh před koleji

Pod: nebyly seznamovačky, našli se noví aktivní, vylepšení sítě (1 blok), – gym to znamenalo, podlaha, zrcadla, herní místnost

9. Různé

Andrýsek M.: Nezapomeňte podat kontrolní hlášení!

Rubáš J.: Kdy bude GDPR sku? – Pavlach vypíše

Dvořáková I.: Legislativa – popovídat si o pointech.

Krasus: odvodů do bankovníctví. Rozloučení

Jeřábek S.: na socky.

Procházková L.: GDPR skupinka pro všechny?

Valach P.: OU konference.

Kothera M.: KK není kompletní, poptejte se.

FSP: Kdy budou vyhlášené na web?

Dvořáková I.: Termín byl posunut o 3 týdny. Budou, ale ještě počkáme.

Brožová A.: PR FB skupinka.

Konec zasedání: 22:12

Zapisovatel: Kateřina Pánková

Ověřovatel: Ing. Bc. Ivana Dvořáková